



Styrelsemöte 220306 Asfaltbolaget

Närvarande

Tobias Jönberg
Lars Nilsson
Ulrika Nordenberg
Helén P Lundborg
Roland Östberg
Katarina Torstensson
Sara Johansson

- 3:1 Mötet öppnas
- 3:2 Sara Johansson och Ulrika Nordenberg valdes att justera protokollet.
- 3:3 Dagordningen godkändes.
- 3:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Skrivelse från hyresgäst i Norra är besvarad.
- 3:5 Rapport från ungdomssektionen Bus - ingen rapport
- 3:6 Ekonomisk rapport
Lars redogjorde för klubbens ekonomi och ett preliminärt resultat för 2021 pekar åt det positiva hållet. Hur vi konterar och vad de olika kontona heter får en översyn nu i samband med att vi byter till systemet Hippocrates. Tex kommer varje tävling att få ett eget konto för att vi lättare ska kunna följa upp hur de olika tävlingarna gått. Katarina önskade att vi lättare ska kunna ha koll på pay n'jump intäkter under året. Styrelsen beslutade att göra så, Lars N ansvarar för att konton upprättas för Pay n' jump.
- 3:7 Inkomna skrivelser
Inga inkomna skrivelser

hemsida <https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/>

 Växjöortens Fältrittklubb

 vaxjoortensfaltrittklubb



- 3:8 Bidragsansökan
Olivia har skickat in LOK-stöden. Tobias har skickat in bidragsansökan för ideella timmar. Tobias har också skickat in ansökan om bidrag från ridsport-potten. Ansökan om anläggningsstöd ska in, värde ca 700 000 kr. Tobias ansvarar. Sedan tidigare har vi ansökt om bidrag för renovering av Södra Stallet (335 000), parkering för transporter (303 750), byggnation av tävlings-/gästboxar (105 000), 2 st containrar för förvaring av hindermaterial (40 000), ny belysning på stora utebanan (45 000).
- 3:9 Budget /årsmöte
Hur gör vi övergången mellan nya och gamla ledamöter smidigast? Tobias önskar att alla de som avgår sitter med på det nya konstituerande mötet. Beslutades att vi gör så. Styrelsen beslutade också att vi vill ha föransökan till årsmötet för att kunna beräkna hur mycket fika vi ska beställa. Anmälan ska vara mailad till styrelse@vaxjoortensfaltrittklubb.se senast den 11 mars. Helen ansvarar för att påminna om mötet på hemsidan. Katarina påminner på FB.
- 3:10 Personalsituationen
Roland har tillsammans med Sara och Fredrik gått skydds rond. Roland rapporterar att det har gått bra och de synpunkter som kom upp handlade mycket om mindre åtgärder för att öka säkerheten. Tobias och Katarina har haft möten med personalen där diskussioner fördes kring vem som ska ha vilket ansvarsområdet och vad tidsåtgången för resp uppgift är. Personalen får spara max 20 h komptid, därefter betalas timmarna ut. Tobias ansvarar för att informera personalen.
- 3:11 Rapporter från

Ridskolan – det är ett stort intresse för ridskolan. Kö för att komma med. Dock saknas fortfarande några hästar. Windy är såld och Lukas ska få galoppa vidare på de evigt gröna ängarna.

Byggsektionen – Arbetsmiljö; Roland har gått skydds rond enl ovan. Det saknas torkskåp för personalen att torka sina våta kläder i. Tvättmaskinen behöver service. Uteboxarna i Norra behöver få nya krubbor som man når utifrån. Beslutades att vi beställer hem nya. Samtliga boxar behöver kunna öppnas utifrån. En översyn görs. Caféet renoveras upp. Den lilla terrassen är riven och här ska det i stället byggas tak som kan rymma en servering utomhus. 3-fas dras ut för att vi ska kunna ha stekbord under taket. Önskemål på hur det ska se ut i själva köket har Lotta Bylander inkommit med. Bl a rostfria bänkytor. Som utrymningsväg från lokalen ovan fiket kommer en repstege att monteras utanpå stallväggen. Nycklar till passkåpen i Södra stallet stämmer inte överens med boxnummer och en del nycklar saknas. Ulrika N och Helen PL rättar till detta. Nödbelysning finns nu i bägge ridhusen.

hemsida <https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/>



Arenan – arbetet rullar på och plattan gjuts till tävlingsstallet under den här veckan. I slutet av april kommer Tectum och börjar montera ridskolestallet. Det har varit ett möte med Nils Posse kring arrendet. Posse föreslår att nytt kontrakt skrivs på 25 år.

Hemsidan – ny hemsida är på gång. Fredrika Hallberg Ehrner tillsammans med Oliva ansvarar för detta.

Tävling/ sponsring – Dressyrtävling v 13, Hopptävling * stor häst och div 1 ponny v 14. Under Valborgshelgen blir det en 2-dagars ponny/häst hopptävling. *** hopptävling under v 24+30. Sektionen jobbar just nu på att få till ett lockande bonussystem för att locka de stora ryttarna till oss. Våra sponsorpaket uppdateras. Diskussion kring vilket betalningssystem vi ska använda vid tävling fördes.

Kafeterian – Sara meddelar att den rullar på men i mindre skala och det finns önskemål om att vi med eget swishnummer lättare ska kunna följa upp ev svinn.

- 3:12 Övriga frågor – Helen PL påminde om att styrelsen tidigare tagit beslut om att sätta upp galler över fönsterna till sadelkammaren i både Norra och Södra stallen. Lars N tar fram offert och beställer.
Hur löser vi fodring till ridskolans hästar lör -och söndagkväll om inte boxarna i Lilla Stallet är uthyrda? Tobias tar detta på nästa personalmöte.
- 3:13 Nästa möte blir årsmötet den 20 mars kl 19.00. Mötet hålls på Elite Stadshotellet Växjö. Mötet avslutas.

Växjö 220307

Justeras:

.....
Helén P Lundborg

.....
Ulrika Nordenberg

.....
Sara Johansson

hemsida <https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/>

 Växjöortens Fältrittklubb

 vaxjoortensfaltrittklubb